

## Referat af bestyrelsesmøde torsdag d.21/4-16

Her blev talt om afdelingens kommende borde-bænke sæt som skal bestilles til de tre valgte steder. Men vi nåede ikke til nogen enighed omkring hvilke borde-bænke sæt som skal bestilles.

Vi talte også kort, om isolering af stue ydervægge, samt radiatorer som også skal flyttes, hvis denne renovering skal udbedres i vores afd. Karsten oplyste at han har diverse tal på sådan en renovering.

Herefter talte vi om hvordan det går med fællesarbejde i afdelingen dels med festudvalget, og dels med samarbejde med Sanddalsparken og Bispeløkken.

Der er ikke noget samarbejde på bedding med de to afdelinger Sanddalsparken og Bispeløkken, udover sommerens kommende Skt. Hans aften.

Festudvalget fortsætter "i hvert fald af 3 personer" som lægger op til et tæt samarbejde med bestyrelsen.

Vi talte desuden om udlevering af nøgler. Og det blev bestemt at alle bestyrelses-medlemmer skal have udleveret en mappe med klips med tilbehør.

Uffe indkøber det som skal bruges.

## Referat af Markvandring torsdag d. 21/4 -16

I samråd med Karsten, blev vi enige om hvor de kommende fliser skal lægges (ca.20-25 m<sup>2</sup>) gange 3 til afdelingens nye bord-bænke sæt.

Vi blev også enige om, at der skal laves en kant med skærver langs muren på blokken med lige numre. Dette bliver ca. 40-60 cm.

Desuden kiggede vi på grill pladsen / bord-bænke pladsen bagved garagerne, her er der støbt en meget stor beton ring som ikke har noget formål. Vi blev enige om at få den fjernet, og at der jo så evt. kunne blive plads til en grill og bord-bænk mere.

Undervejs stødte vi et par steder på nogle småting som vores murere skal udbedre.

Til sidst gik vi en tur op og så fælleslokalet i nr.1

Garagerne og altanerne vil blive malet.